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MØTEINNKALLING 
Vår referanse 

 
Vår dato 

25.11.2020 

 

 

Møtet gjelder: Innkalling til møte i Representantskapet Midt-Norge 110-sentral IKS  

 

Dato og tid: 

 

16.12.2020  12:00-14:00 

Sted: Fjernmøte Teams. 

 

Referent: Frode Kvernland 

  

Kopi til:  

 

Saker til behandling: 

 
Sak  6/20   Godkjenning av innkalling og saksliste. 

 

    Forslag til vedtak: 

  Representantskapet godkjenner innkalling og saksliste. XX medlemmer av 

Representantskapet er tilstede og møtet er dermed vedtaksført. 

 

  Til å signere protokollen: Rita Ottervik, +2 

 

 

Sak  7/20  Godkjenning av protokoll fra Representantskapsmøtet 29.04.2020. 

 

   Signert protokoll fra Representantskapets møte 29.04.2020 vedlegges. 

 

   Forslag til vedtak: 

Representantskapet godkjenner protokoll fra Representantskapets møte 29.04.2020. 

 

 

 

Sak  8/20  Anskaffelse av ROV. 

   

Trønderbataljonen, brannsjefenes fagforum i Trøndelag, avholdt et møte 5. 

november 2020. I møtet ble bruk av ROV, og nytteverdien av en slik ressurs i 

regionen gjennomgått. I sak 10/02/20, ble en enstemmig tilslutning, og ønske om at 

en slik ressurs tilføres Brannsjefenes Droneberedskap Trøndelag. Dette blir et 

«spleiselag» for hele Trøndelag, slik som droneberedskapen er organisert i dag. Det 

betyr at MN110 og Namsos-110 fremmer dette overfor sine eiere som en egen sak. 

 



Pristilbud på enhet med klo og sonarpakke er på 335.000, der andelen for vår region 

basert på folketall er 238.000, og andelen for Namsos-110 sentral blir 97.000. 

 

Kostnaden utgjør kr 0,72 per innbygger som en engangsinvestering, og det anbefales 

at dette dekkes av det frie fondet, slik at det ikke påvirker av neste års eierbidrag. 

 

Hvorfor anskaffe ROV? 

 

1. HMS og sikkerhet. 

Redningsdykkere utsettes for risiko når de er på rednings – og 

søksoppdrag. Bruk av ROV der det er hensiktsmessig, vil i stor grad være 

et risikoreduserende tiltak, samt at det sparer redningsdykkere for fysiske 

påkjenninger de utsettes for under et dykk. 

 

2. Ingen begrensninger. 

En redningsdykker kan dykke ned til 35 meter, og vil ha klare 

tidsbegrensninger i vannet. Bruk av denne type ROV er sertifisert ned til 

en dybde på 200 meter, og kan i prinsippet drive med søksoppdrag 24/7. 

Den har med andre ord svært få begrensninger i utførelse av oppdrag. 

 

3. Kostnader. 

Det er langt mindre samfunnsmessige kostnader å benytte en ROV i 

søksoppdrag, enn det vil være å benytte redningsdykkere til lange og ofte 

risikofulle aksjoner som kan gå over lengre tid. 

     

 

Forslag til vedtak: 

Representantskapet godkjenner anskaffelse av ROV i 2021. 

 

 

 

Sak  9/20  Godkjenning Budsjett 2021 Økonomiplan 2021-2024. 

 

Driftsbudsjett for 2021 et utformet med gode tall, og skal være så nøyaktig og 

realistisk som mulig med de opplysninger som foreligger på nåværende tidspunkt. 

Investeringsbudsjett 2021 som omhandler OHV er lagt som et estimat, da tall fra 

nasjonal anskaffelse av nytt oppdragshåndteringsverktøy (OHV) enda ikke er klar og 

gjort kjent.  

Styret anbefaler fra Sak 25/20 at et regnskapsmessig overskudd for 2020 som bidrar 

til at det frie fondet øker til mer enn 3 millioner, skal brukes til å redusere 

låneopptaket i investeringsbudsjett for 2021. Dette behandles som egen sak etter 

Representantskapet har vedtatt regnskapet for 2020. 

 

   Forslag til vedtak: 

1. Representantskapet vedtar Budsjett 2021 Økonomiplan 2021-2024. 

 

2. Representantskapet vedtar at et regnskapsmessig overskudd for 2020 som 

bidrar til at det frie fondet øker til mer enn 3 millioner, skal brukes til å 

redusere låneopptaket i investeringsbudsjett for 2021. Dette behandles som 

egen sak etter Representantskapet har vedtatt regnskapet for 2020. 



 

 

 

 

 

 

Sak  10/20  Tilslutning til «Nasjonalt kommunesamarbeid for 110-sentralene IKS». 

    

Daglig leder informerte Representantskapet i Sak 5/20 om den felles pågående 

nasjonale kommunale anskaffelsen av nytt oppdragshåndteringsverktøy for landets 

110-sentraler. I den forbindelse må det være en felles juridisk avtalepart opp mot 

valgt leverandør i april/mai 2021, som skal ivareta 110-sentralenes og deres eieres 

interesser.  

 

Styringsgruppen for prosjektet bestilte en utredning av hvordan dette best kunne 

organiseres. Den juridiske utredningen peker klart på at IKS er den beste 

organiseringen for dette formålet. 

 

Det er utarbeidet en selskapsavtale for et felles IKS, som her fått navnet «Nasjonalt 

kommunesamarbeid for 110-sentralene IKS». Styret i MN110 anbefaler tilslutning 

og selskapsavtale i Sak 19/20 for Representantskapet. 

 

 

Forslag til vedtak: 

1. Representantskapet vedtar at Midt-Norge 110-sentral IKS tilslutter seg 

«Nasjonalt kommunesamarbeid for 110-sentralene IKS». 

 

2. Representantskapet vedtar Selskapsavtale for «Nasjonalt kommunesamarbeid 

for 110-sentralene IKS». 

 

3. Representantskapet legger oppnevnelse av kandidater til representantskap i 

«Nasjonalt kommunesamarbeid for 110-sentralene IKS», til Styret i Midt-

Norge 110-sentral IKS. 

 

4. Representantskapet legger oppnevnelse av kandidater til styret i «Nasjonalt 

kommunesamarbeid for 110-sentralene IKS», til Styret i Midt-Norge 110-

sentral IKS.  

 

 

Sak  11/20  Lokasjonsbasert system for befolkningsvarsling. 

 

Trondheim kommune vedtok i Formannskapet 23.06.2020 (se vedlegg), at   

kommunen skal anskaffe et lokasjonsbasert varslingssystem som skal driftes av 

110-sentralen. Kommunen ser for seg å anskaffe dette i 2021. Ørland er en av 

kommunene som allerede har dette systemet i sitt sikkerhet – og beredskapsarbeid. 

 



Skulle flere av sentralens eierkommuner inkludere et slikt varslingssystem i sitt 

beredskapsarbeid, vil 110-sentralen drifte dette på vegne av våre eiere, da det vil 

være naturlig å legge dette til egen alarmsentral som opererer 24/7. 

 

Om eierkommunene i fremtiden ser på et felles system for befolkningsvarsling, kan 

det også være hensiktsmessig at dette forankres i 110-sentralen og dekkes gjennom 

eierbidraget. 

 

  

Forslag til vedtak: 

Representantskapet tar informasjon til orientering. 

 

  

 

Sak  12/20  Orientering fra Daglig leder. 

 

➢ Covid-19 situasjonen. 

➢ Sykefravær. 

➢ SAMLOK med Politiet. 

➢ Økonomi. 

 

 

  Forslag til vedtak: 

  Representantskapet tar informasjon fra Daglig leder til orientering. 

 

 

 

 

 

 

   

Påmelding besvares i møteinnkalling (kalenderinnkalling). 

 

 

 

 

Med vennlig hilsen, 

 

Arvid Vollum 


